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Gezinsraad Jabbeke – verslag 14/03/2023 

Aanwezig: Karl Vandermeersch, Roger Dumarey, Monique Traen, Betty Verschaeve, Geert Depree, 
Marc Deschuyter, Wim Depelchin (voor verslag). 

Verontschuldigd: Honoré Vandecasteele, Liliane Moeyaert, Paul Storme 

Afwezig: Marianne Vandoorne, Veronique Declercq 

 

1. Vorig verslag 
Verslag wordt goedgekeurd, enkele agendapunten komen terug in dit overleg. 
 

2. Gespreksavond 
Voorstel: Wim Distelmans (LEIF) – waardig levenseinde/euthanasie. 
Véronique ging contact leggen met dhr. Distelmans. Omdat Véronique afwezig is tijdens 
dit overleg, stuurt Karl een bericht naar Véronique om na te vragen of er reeds contact 
werd opgenomen en/of een nieuwe datum kan worden vastgelegd (najaar 2023, 
theaterzaal Varsenare (opm. tijdig reserveren). 
Goed doel: Tsjernobylkinderen. Is dit project nog actief? Oorlog Oekraïne? Trekkers uit 
Groot-Jabbeke zijn verhuisd? Er wordt nagevraagd of dit nog opportuun is om als goed 
doel te kiezen, volgend overleg brainstorm nieuwe ideeën.  
Prioriteit: vastleggen spreker najaar 2023. 
 

3. Kinderopvang 
a. Huidige situatie: toelichting door Wim Depelchin, coördinator Kindzorg. Zowel 

Sieska Sevenant, Lindsay Viaene en Anne-Sophie Verhelst zijn niet meer 
werkzaam voor de gemeente Jabbeke. Onderstaande initiatieven worden 
gestuurd door de dienst Kindzorg van het Lokaal Bestuur Jabbeke. 

 
X IBO: buitenschoolse kinderopvang in alle deelgemeenten (onveranderd). 
Coördinator: Karen Wittevrongel. 
X DVO: dienst voor onthaalouders Jabbeke, 7 onthaalouders (6 gezinsopvang, 1 
buitenschoolse kinderopvang) en 1 groepsopvang samenwerkende onthaalouders. 
Coördinator: Wim Depelchin 
X KDV: groepsopvang ’t Harlekijntje – nieuw project – crèche met personeel, 
erkenning voor 16 kinderen. Coördinator: Wim Depelchin 
X Speelkriebels: samenwerking tussen de buitenschoolse kinderopvang en de 
speelpleinwerking, tijdens vakantieperiodes. 



X Lokaal Loket Kinderopvang: in 2023 werd het lokaal loket opgericht in Jabbeke. Het 
is de bedoeling dat iedere opvangvraag in Groot-Jabbeke centraal wordt 
geregistreerd om zicht te krijgen op alle opvangvragen in Groot-Jabbeke.  
Dit jaar wordt vooral ingezet op samenwerking met alle zelfstandige initiatieven in 
Groot-Jabbeke. Er zijn namelijk een viertal zelfstandige kinderopvanginitiatieven 
actief in Groot-Jabbeke en die willen we zeker behouden.  
X Huis van het Kind Jabbeke: Op dit moment is er in Jabbeke geen fysiek Huis van het 
Kind waar ouders effectief terechtkunnen maar het is wel de ambitie om dit op 
termijn op te starten. Huizen van het Kind zijn samenwerkingsverbanden die lokaal 
vorm krijgen vanuit de lokale overheden, vrije beroepen, middenveldorganisaties, 
vrijwilligers en burgers. De acties die ze ondernemen hebben als doel alle aanstaande 
gezinnen en gezinnen met kinderen en jongeren zo goed mogelijk en zo dicht 
mogelijk bij hun leefwereld te ondersteunen, door diverse levens- en 
beleidsdomeinen met elkaar te verbinden.  
 
- De Kikker: de huurovereenkomst van de Kikker werd stopgezet waarop de 

eigenaar per direct beslist heeft om zijn groepsopvang te sluiten in Jabbeke. De 
gemeente heeft meteen actie ondernomen en op  2 weken tijd een noodopvang 
(containergebouw aan het VTC in Jabbeke) opgebouwd en laten vergunnen door 
Opgroeien.  

- Wachtlijsten Groot-Jabbeke: er waren grote wachtlijsten in Jabbeke en héél wat 
mensen die geen opvangmogelijkheid meer hadden door de sluiting van de 
Kikker. Daarom werd, in het gebouw van de Kikker, een groepsopvang 
samenwerkende onthaalouders (FILOU, inkomenstarief) ondergebracht. 
Hiernaast kreeg ’t Harlekijntje een definitieve locatie en werd ook hier een 
vergunning aangevraagd. Deze 2 initiatieven hebben samen een capaciteit van 32 
plaatsen (dus minimaal 32 gezinnen zijn hiermee geholpen). Dankzij deze 
initiatieven is de wachtlijst onder controle.  

- Project Snellegem: de pastorie in Snellegem wordt gerenoveerd met als doel 
extra kinderopvang (crèche) te organiseren. Hierdoor komen minimaal nog 16 
extra plaatsen in Groot-Jabbeke bij.  

 
b. Oproep vrijwilligers: 
 
We merken dat het niet eenvoudig is om nieuwe vrijwilligers aan te trekken omdat 
steeds in dezelfde vijver wordt gevist. We vragen dan ook dat ieder lid van de 
gezinsraad een oproep doet in zijn/haar vereniging.  
 
Speelkriebels: samenwerking tussen de buitenschoolse kinderopvang en 
speelpleinwerking. De zoektocht naar hoofdanimatoren en animatoren verloopt 
moeizaam. Veel jongeren kiezen voor een beter betaalde vakantiejob met minder 
verantwoordelijkheid. Nochtans worden hoofdanimatoren als jobstudent betaald en 
krijgen voor hun prestaties een goed loon. De animatoren krijgen de maximum 
vrijwilligersvergoeding (ongeveer euro/dag) – animator kan vanaf  15 jaar. Als je een 
attest hebt of al ervaring hebt opgebouwd, betaalt de gemeente nog een extra 
toeslag.  
 
Enkele bedenkingen:  
- Zou een aparte speelpleinwerking niet aantrekkelijker zijn voor jongeren? 
- Extra campagnes (bovenop huidige zoekmethodieken). 
- Extra loon voor (hoofd)animatoren. 

 



4. Verkeer/Mobiliteit: 
 

a. Kapellestraat (De Klimtoren) 
 
Het proefproject werd stopgezet dus opnieuw tweerichtingsverkeer.  
Schepen Depree geeft aan dat er een positief overleg is geweest met alle 
betrokkenen (school, politie en gemeente) en er wordt nu naar een goede oplossing 
voor iedereen gewerkt. 
 
b. Westernieuwweg (De Wassenaard) 

 
Extra parking in de Westernieuwweg, wordt positief geëvalueerd. Vermoedelijk komt 
nog extra parking bij (ook met de inplanting van de nieuwe sporthal in Varsenare).  
De mobiliteit in de schoolomgeving van de Wassenaard is niet eenvoudig aan te 
pakken. Veel kinderen komen met de auto naar school en het aantal parkeerplaatsen 
in de Schoolstraat zijn beperkt. Afsluiten van de straat tijdens de schooluren is geen 
optie want dan wordt het probleem verlegd naar de Oudenburgweg (waar nu ook al 
veel auto’s geparkeerd worden). 

 
c. Varia 

 
- Sportcomplex Varsenare: sommige leden van de gezinsraad hebben 

gehoord dat het nog zeker 8 maanden duurt vooraleer de werken aan 
de sporthal zullen aanvatten. Schepen Depree geeft aan dat er eerst 
binnenin aanpassingen worden gedaan en dat de procedure loopt voor 
de andere werken en inplanting van de parking. Er was bezwaar 
ingediend. 

- Hogedijkenstraat-Koffiestraat: er is reeds plaatselijk verkeer maar toch 
wordt opgemerkt dat veel verkeer aanwezig is. Het is te eenvoudig om 
in te rijden dus misschien zou een aanpassing aan de rijbaan wenselijk 
zijn. Schepen Depree geeft door aan de wijkpolitie om eventueel extra 
toezicht. 

- Nachtegaalstraat Stalhille: sommige leden geven aan dat ook hier veel 
verkeer komt en dat er problemen zijn met de staat van de rijweg. 
Schepen Depree geeft aan dat de landbouwwegen de komende jaren 
herstellingen zullen krijgen (wordt ook nog eens doorgegeven aan 
Dienst Gemeentewerken). 

- Gistelsteenweg: veel putjes in de openbare weg. 
- Aanpassingen Oude Dorpsweg Varsenare – opvallen dat steeds de 

zwakke weggebruiker (fietsers) moeten afwijken van hun rijrichting en 
auto’s de voorrang blijven houden. Dit kan misschien anders in de 
toekomst? 

 
5. Subsidies gezins -en cultuurraad 

Er zijn 43 socio-culturele verenigingen die op basis van een puntensysteem een toelage 
krijgen van de gemeente. Het te verdelen budget bedraagt 17000 euro. Het 
toekenningssysteem is aan hervorming toe. Karl is trekker en Marc, Betty en Honoré 
stellen zich kandidaat om mee te denken over deze hervormingen. Ideeën moeten 
voorgelegd worden aan de subsidiecommissie en de gemeente (schepencollege).  
De toekenning kan eenvoudiger en eerlijker georganiseerd worden. Nu is het 
bijvoorbeeld zo dat je punten krijgt per aantal pagina’s die gepubliceerd worden (niet 
meer van deze tijd en geeft een onjuist beeld van effectieve prestaties). 



Karl verwijst naar de statuten van Beernem en Zedelgem. Alle adviesraden krijgen een 
startpremie, zo ook in coronaperiode – deze bedraagt 750 euro. 
 

6. Financiële status  
Honoré is verontschuldigd en dit agendapunt wordt naar volgend overleg verplaatst.  
Jaarlijks werd een extra subsidie gestort maar werden geen uitgaven gedaan. 
 

7. Volgende data 
 
VOLGEND OVERLEG 30/05/2023 – 19u30 – gemeenteraadszaal gemeentehuis Jabbeke 
 

8. Varia 
 
a) Fietscursus: Marc vraagt of er fietscursussen worden georganiseerd in Groot-

Jabbeke. Scholen hebben een fietsexamen voor schoolverlaters van de lagere school 
ter voorbereiding van het fietsen naar secundaire scholen. In principe kan iedereen 
fietsen (die schoolloopt in een lagere school in Groot-Jabbeke). Volwassenen, zeker 
van andere origine, hebben soms moeite met fietsen. 
Wim vraagt na bij de sociale dienst of er vragen zijn van gebruikers om een 
fietscursus te organiseren. In Brugge en Oostende wordt dit georganiseer en ook 
inwoners van Groot-Jabbeke mogen hieraan deelnemen.  

b) Fietsbibliotheek: In Oudenburg en Brugge is een fietsbib. Dit is een succesformule 
want veel gebruikers en geïnteresseerden. Het concept is eenvoudig: je betaalt een 
jaarlijks bedrag en kan hiermee een fiets ontlenen. Vaak is dit project gekoppeld aan 
sociale tewerkstelling.  
Het concept ‘fietsbib’ in Jabbeke wordt op het schepencollege geplaatst (Wim). 
 


